



北角協同中學 Concordia Lutheran School - North Point

地址：香港北角雲景道二十號

Address: 20 Cloud View Road, North Point, Hong Kong

電話/Tel: 2570-0331 傳真/Fax: 2566-0192

網址/Website: <http://www.clsnp.edu.hk>

申請「27-28 中一自行分配學位」須知

- 一. 報名日期：2027 年 1 月 4 日(星期一)至 2027 年 1 月 18 日(星期一)
辦公時間：星期一至五 - 上午 9 時至下午 5 時 30 分
星期六 - 上午 9 時至下午 12 時 30 分
- 二. 自行分配中一學額：20
- 三. 遞交申請表及文件：
 1. 親臨本校校務處：申請表格及下列文件必須於 2027 年 1 月 4 日至 2027 年 1 月 18 日指定辦公時間內(星期一至五早上 9:00 至下午 5:30；星期六早上 9:00 至中午 12:30)交到本校校務處；
 2. 經教育局中一派位電子平台遞交：家長可於 2027 年 1 月 4 日至 2027 年 1 月 18 日期間，通過教育局中一派位電子平台遞交及上載所需文件。截止時間是 2027 年 1 月 18 日(香港時間 23:59)

遞交文件包括：

 1. 填妥的本校自行分配中一學位申請表 (可向校務處索取或在本校網頁 <http://www.clsnp.edu.hk> 下載)
 2. 填妥有教育局印發之中一自行分配學位申請表
 3. 填妥本申請表格、貼妥照片(近照)
 4. 出世紙副本
 5. 身份證副本
 6. 申請學生小五、小六成績表副本
 7. 課外活動證明副本及獎項證明副本
 8. 填備申請人姓名及住址的回郵信封一個及貼上郵票(\$2.4)，並將信封夾在申請表格上。(經教育局中一派位電子平台遞交的申請人，請交回填備申請人姓名及住址的回郵信封兩個及貼上郵票)

* 申請人無需呈交推薦信。
- 四. 面試：本校將於二月二十日(星期六)進行面試，面試日期及時間在遞交申請表時確定。

五. 收生準則及比重： 成績：30%
操行：30%
課外活動及校外成就：20%
面試：20%

六. 結果公佈：

1. 本校將於 2027 年 3 月 31 日(星期三)以郵寄及電話通知正取學生，其申請已獲納入「自行分配學位正取名單」；
2. 獲取錄的正取學生將於教育局統一派位前獲派自行分配學位，並於 2027 年 7 月 6 日(星期二)中學學位分配放榜時，獲教育局通知結果，故毋須致電本校查詢；於自行分配學位階段未被取錄的學生，仍可經教育局統一派位程序申請本校，故家長填寫統一派位「家長選擇學校表格」時，仍可將本校列於表內。

七. 聲明：

1. 填妥之表格內容及附加文件只供申請本校中一自行收生學位之用；
2. 申請表、電子申請表及有關附件，將於完成派位程序後註銷，不會退回。



www.clsnp.edu.hk/visit

若想對本校有更仔細了解，歡迎參與本校於 2026 年 12 月 12 日(星期六)舉行的開放日，內容包括參觀校園、了解上課情況及課程簡介。如欲參加，請掃描旁邊的二維碼或致電校務處 (2570 0331) 報名。



Application for S.1 Discretionary Places 27-28

In accordance with the circular on S1 Discretionary Places Application issued by the Education Bureau, the application procedures for the S1 discretionary places of our School are as follows:

1. Application period: 4th January 2027 (Monday) to 18th January 2027 (Monday)
Office hours: Mondays to Fridays, 9:00 a.m. to 5:30 p.m.
Saturdays, 9:00 a.m. to 12:30 p.m.
2. No. of S1 discretionary places: 20
3. Submitting the Application Form and Documents:
 1. Submit in person at the General Office:
The application form and the documents listed below must be submitted to the school's General Office during the designated office hours from 4th January 2027 to 18th January 2027 (Monday to Friday 9:00 a.m.-5:30 p.m.; Saturday 9:00 a.m.-12:30 p.m.).
 2. Submit via the EDB Secondary School Places Allocation system (SSPA) e-Platform:
Parents may submit the application and upload the required documents via the EDB SSPA e-Platform between 4th January 2027 and 18th January 2027. The deadline is 18th January 2027 (Hong Kong time 23:59).

Documents to submit:

1. Completed Application form of Our School for S1 discretionary places (This form can be collected from the general office or downloaded from the school's website <http://www.clsnp.edu.hk/>);
2. Completed EDB-issued S1 Discretionary Place application form
3. This school's completed application form with a recent photograph affixed
4. Copy of birth certificate
5. Copy of Hong Kong Identity Card (or relevant ID document)
6. Copies of the applicant's Primary 5 and Primary 6 report cards
7. Copies of certificates for extracurricular activities and awards
8. One self-addressed stamped return envelope (with the applicant's name and address) affixed with \$2.4 postage, clipped to the application form. (For applications submitted via the EDB e-Platform, please provide two self-addressed stamped return envelopes with postage affixed.)

*Recommendation letters are not required.

4. Interview: All applicants will be invited to attend an interview on 20th February 2027. The interview date and time will be confirmed when submitting the application form.
5. Criteria and Weighting for the selection of Secondary One students
- Academic results 30%
 - Conduct 30%
 - Co-curricular activities and Achievements outside school 20%
 - Interview Performance 20%
6. Announcement of Results:
1. On Tuesday, 31 March 2027, the school will notify successful “Discretionary Place (DP) – Successful List” candidates by post and by phone.
 2. Successful DP candidates will be offered a discretionary place before the EDB’s Central Allocation. They will be informed of the result by the EDB on Tuesday, 6th July 2027, when the S1 place allocation results are released. There is no need to call the school for enquiries. Applicants not admitted under the DP stage may still apply to our school through the EDB’s Central Allocation. Parents may list our school on the “Choice of Schools Form” for Central Allocation.
7. Declaration:
1. The information and attachments provided are solely for the purpose of S1 discretionary places application at our school.
 2. The application forms (paper and electronic) and related attachments will be voided after the allocation process is completed and will not be returned.



www.clsnp.edu.hk/visit

If you would like to have a better understanding of the school, you are invited to visit the school Open day on 12th December 2026 (Saturday). It includes a campus tour, lesson observation and curricula introduction. If you wish to participate in it, please scan the QR Code on the left hand side or contact General Office (2570 0331) for registration.

CONCORDIA LUTHERAN SCHOOL – NORTH POINT
Application Form for S1 Discretionary Places
北角協同中學
中一自行分配學位申請表

(A) 學生資料 Student' Particulars

姓名	(英文)(English)			相片 Photo
Name	(中文)(Chinese)			
年齡 Age		性別 Gender		
出生日期 Date of Birth		出生地點 Place of Birth		
籍貫 Origin		宗教 Religion		
國籍 Nationality		種族 Ethnicity		
身份證號碼 HKID Card No.		住宅電話號碼 Home Tel. No.		
地址	(英文)(English)			
Address	(中文)(Chinese)			

(B) 家長或監護人資料 Parents/Guardian's Information

	父親 Father	母親 Mother	監護人 Guardian's
姓名 Name			
職業 Occupation			
流動電話號碼 Mobile Tel. No.			
			與申請人關係： Relationship

(C) 就讀小學 Education

學校名稱 School Name	在校年級 Class Attended	由 From 日 D/月 M/年 Y	至 To 日 D/月 M/年 Y

(D) 課外活動及獎項 Extra-Curricular Activities and Awards

年份 Year	課外活動及獎項 Extra-Curricular Activities or Awards

本人確認填報資料正確無誤。

I confirm that the information provided in this form is accurate and correct.

家長/監護人
Parents/Guardian's Signature: _____

日期
Date: _____

注意事項 Points to note :

1. 根據個人資料(私隱)條例規定，本表格所載資料將只用作處理校內事宜。申請人的所有資料只限授權人士處理。申請未能成功的表格會於遴選完成後銷毀。
According to the Personal Privacy Ordinance, the information collected will only be used for school internal records. Information collected in this form will be processed by authorized persons only. Forms of unsuccessful applicants will be destroyed after the selection process.
2. 本校會遵守及履行《個人資料(私隱)條例》之規定，並確保你的個人資料的準確性及安全性。你有權查閱或更改所提供的個人資料。如有需要，請致電 2570 0331 與本校行政主任聯絡。
The school will comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance to ensure that personal data kept are accurate and secured. You have the right to access and amend the personal data provided in the application form. For any enquiries, please contact our Executive Officer at 25700331.
3. 所有遞交文件恕不歸還。
All documents submitted will not be returned.
4. 謝絕提供任何金錢或利益予校內教職員或校董會成員。
No money or benefits of any kind should be offered to school staff or board members.